
Vi ser alle at det er utfordringer for å få økonomiplanen til å gå i balanse. Vi forstår og at det må sees 

på alle muligheter for å få dette til å «smerte» minst mulig for både tilsette og innbyggerne i Alver 

Kommune.  

Vi har sett litt på de foreslåtte kuttene og vil gjerne komme med noen kommentarer. 

 

Det er ved Drift og vedlikehold av kommunale bygg satt opp en besparelse på 3,5 mill i budsjettet for 

2021 (4 mill.2022 og 4,5 mill. 2023). Vi ser behovet for å kartlegge de ulike byggene og hvilke behov 

de har, men det er vanskelig å drive et godt vedlikehold på et allerede lite budsjett, og når vi vet det 

er et etterslep av nødvendig vedlikehold på ca 10 mill. bare fra «gamle Lindås» og det er da ikke tatt 

med etterslep fra de andre «gamle» kommunene. Så er det en stor og utfordrende oppgave å 

komme opp på et akseptabelt vedlikeholds nivå. Det er viktig med riktig grad av vedlikehold på de 

kommunale byggene. 

 

Når det gjelder bilparken så ligger det en besparelse på 1,5 mill. i økonomiplanen. Da reiser det seg 

en del spørsmål på hvordan vi skal klare å gjennomføre dette. Det foreslåes at vi blant annet skal 

gjøre vedlikehold selv og overgang til mer El.bil.  Skal vi da ta vedlikehold selv så må vi ha lokaler og 

flere nye fagpersoner ansatt i Alver kommune. Dette vil på kort sikt øke kostnadene og ikke en 

besparelse som ligger inne i økonomiplanen.  

Når da gjelder El.bil så vil det gi en investeringskostnad på ca.50.000,- pr lade punkt som installeres. 

Dette med forbehold at det er nok strøm i elektrotavlen. Vist det må et nytt inntak er det snakk om 

flere hundre tusen. Så med å gå over til El.bil vil det på kort sikt ikke svare seg. 

 

Et annet alternativ som kunne vært gjort er å skyve på nye investeringer.  

- Ny Eikanger skule   34.000.000,- (2021-1mill.+ 2022-3mill.+ 2023-30mill.) 

- Utgreiing Meland Ungdomsskule 30.000.000,- (2023-30mill.) 

- Hall Ostereidet   74.000.000,- (2021-2mill.+ 2022-50mill.+ 2023-22mill.) 

Sum besparelse å utsette =   138.000.000,- 

Hadde vi da utsatt disse så ville vi hatt hele besparelsen på de 130.000.000,- rådmannen sier vi må 

gjøre for å gå i balanse i 2024. Da hadde vi ikke trengt å stramme inn og få dårligere tilbud i de 

forskjellige sektorene.  

 

Et annet alternativ er å stoppe den store bruken av vikarbyrå og konsulent virksomhet. Vi har 

kompetanse innad i kommunen og burde klare å ta de faglige avgjørelsene der. Ved kunne vi ha 

ansatt flere i 100% stilling for å dekke eventuelt et behov. 
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